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Sammanträdesdatum Sida 

Barn- och utbildningsnämnden 2023-05-09 1  

Plats och tid Kommunhuset, KF-salen klockan 14.00 – 16.00 
Vissa personuppgifter kan vara raderade p g a gällande lag 
  Beslutande Kjell Ivemyr (S) ordförande  

 Karin Enedahl (S)  
 Sigurd Synnergård (L)  
 Elisabeth Erngren (V)   
 Hamida Hanou (M)    
 Carolyn Karlsson (SD)   
 Eva Nyman (KD)  
   
   
   
   
   
   
Övriga deltagande Ersättare: Roland Svangren (S), Sören Ivemyr (V), Mikael Zeidlitz (MP), Özlen 

Özerol Frejd (C), sekreterare Carina Iwemyr, nämndsekreterare Sofia Cirillo, 
skolchef Anna Landehag, övriga se § 34 

Närvarorätt Barn- och utbildningsnämnden beslutar att medge närvarorätt för samtliga  
 närvarande. 
  
Utses att justera Karin Enedahl (S) 
 

Justeringens plats och tid Kommunhuset den 15 maj 2023 klockan 16.00 

 

Underskrifter  Paragrafer 34-44 
 Sekreterare ……………………………………………………………………… 
  Carina Iwemyr 
   

 Ordförande ……………………………………………………………………………………………………… 
  Kjell Ivemyr (S) 
  

 Justerande ……………………………………………………………………………………………………… 
  Karin Enedahl (S) 
  

 ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ och §§ Barn- och utbildningsnämnden §§ 34-44 
  

Sammanträdesdatum 2023-05-09 
  

Anslaget uppsättes 2023-05-15 Anslaget nedtages 2023-06-06 
   
Förvaringsplats för protokollet Nämndkansliet 
  
Underskrift ………………………………………………………. 

Carina Iwemyr  
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BUN § 34  
 
Föredragning/besvarande på frågor inför beslut 
 
§ 35 - Förskolecontroller Frida Hjärpe, kvalitetscontroller Ellinor Mazzarello, 
områdeschef Ann-Sophie Günzel Wahlström, tf områdeschef Ulrika Jansson 
§ 36 - Controller Åsa Höjer, skolchef Anna Landehag  
§ 37 - Kvalitetscontroller Ellinor Mazzarello  
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BUN § 35 
 
Information från förvaltningen/förvaltningschefen    Dnr 75/23  
 

 Kvalitetscontroller och tf områdeschef informerar om tillsyn av 
förskolan Ållebålle.  
 

 Förvaltningen informerar om resultatet från föräldraenkäten som gjorts 
inom förskolan. 

 
  Informerar om organisationsförändring att anpassad grundskola 

(särskolan) kommer att flyttas från Parkskolan till Tunboskolan fr o m 
hösten 2023. 
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BUN § 36 
 
Resultatprognos per mars 2023 för barn- och utbildningsnämnden      
Dnr 354/23 
 
Kommunfullmäktige beslutade den 16 december 2019 § 152 bland annat att 
gemensam uppföljning av verksamhetens innehåll och resultat skall ske per 
sista mars och per sista augusti varav uppföljningen sista augusti är en komplett 
delårsrapport medan marsprognosen mer har karaktär av årsprognos. 
 

Barn- och utbildningsförvaltningen har tagit fram resultatprognos per mars 
2023 för barn- och utbildningsnämnden. Sammanfattningsvis anförs bland an-
nat att: Att se till att barn och unga lyckas fullfölja sin skolgång är en av 
samhällets viktigaste investeringar! En god skolgång är en viktig förutsättning 
för utveckling av samhället och en nyckelfaktor för att barn och unga ska 
lyckas i framtiden. Att fullfölja gymnasiet är den viktigaste faktorn för att 
lyckas etablera sig i samhället, uppnå egen försörjning och god hälsa. 

När det gäller uppföljning av barn- och utbildningsnämndens verksamhet så 
redovisar vi fortfarande 2022 års utfall, då inga nya resultat inkommit under 
perioden. De flesta nyckeltal som tillhör nämndens verksamhetsområden 
publiceras under årets andra hälft. 

Personalomsättningen är låg på endast 1,18%, men mätperioden är kort. Största 
antalet avgångar/nyrekryteringar sker vanligtvis vid läsårets början eller vid 
terminsslut. Sjukfrånvaron bland våra medarbetare är, trots en minskning från 
2022, fortsatt hög och skapar sämre förutsättningar för att hålla en god kvalité 
på vår verksamhet. Det är svårt att få vikarier till förskolan/skolan, trots att 
bemanningen fått betydligt fler kandidater att förmedla. 

Under perioden 2023 har en lokalöversyn av kommunens lokaler genomförts 
och presenterats. Den visar bland annat att förskolan Nyckelpigan är i behov av 
en omfattande renovering, vilket har lett till att rektor tillsammans med 
skolchef fattat beslut om att flytta från förskolans lokaler. Beslutet berör alla 
barn på Nyckelpigan, som kommer att få en ny förskoleplats från höstterminen 
2023. Barnen erbjuds nya platser på befintliga förskolor och kommer att flyttas 
tillsammans med personal barnen redan känner. Fler förskoleplatser/förskolor 
behöver skapas till januari 2024. 

Barn- och utbildningsnämnden beräknas redovisa ett underskott mot budget på 
ca - 5,3 miljoner kronor. Intäkterna prognostiseras med ett överskott på ca + 1,4 
miljoner kronor, vilket bland annat består av statsbidrag, föräldraavgifter samt 
fakturering av särskilt stöd för elever folkbokförda i andra kommuner. 
Personalkostnaderna prognostiseras med ett underskott om ca - 3,2 miljoner. 
Verksamheterna grundskola, förskoleklass, fritids och anpassad grundskola har 
i mars ett högt utfall för personal. Dessa verksamheter har inte, mitt under 
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pågående  

 
 
 
Forts § 36 
 
läsår hunnit ställa om organisationen utifrån de omfördelningar som gjordes i 
personalbudget -23. Underskottet beror till viss del också på stödinsatser till 
enskilda elever. Övriga poster som redovisar stora underskott är livsmedel, 
interna lokalhyror samt kostnader för kommunens gemensamma administrativa 
system och IT kostnader. Köp av verksamhet prognostiseras ett överskott med 
ca +2,0 miljoner kronor vid årets slut. Det är främst i gymnasieskolan där 
antalet köpta skolplatser beräknas bli 31 färre än budgeterat platsantal. 
Rekrytering av en ny förvaltningschef/skolchef har pågått under perioden då 
nuvarande skolchef går i pension 15 juni. Ny skolchef/förvaltningschef 
tillträder den 29 maj. 
 
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 25 april 2023 § 20. 

 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att godkänna resultatprognos per mars 2023 för barn- och utbildningsnämnden 
och överlämna den till kommunstyrelsen. 
 
 
_______ 
Exp till:  Kommunstyrelsen 
              Controller 
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BUN § 37 
 
Detaljplan för Folkets park, Dp. 236 – för samråd    Dnr 361/23 
 
Kommunstyrelsen har översänt förslag till ny detaljplan för Folkets park, Dp- 
236 till bland annat barn- och utbildningsnämnden för samråd.  
 
Syftet med detaljplanen är att bekräfta befintliga byggnader, grönområden och 
trafikinfrastruktur, samt möjliggöra för ny bebyggelse. Detaljplanen handläggs 
med utökat förfarande eftersom planen bedöms vara av betydande intresse för 
allmänheten. Detaljplanens syfte bedöms inte gå emot översiktsplanens 
intentioner. Planförslaget omfattar fastigheterna Västtuna 1:319 och 1:377 som 
idag i huvudsak är planlagd för folkpark och park.  
 
Planförslaget innebär att:  
 

• Bekräfta befintlig infrastruktur i from av Parkgatan, Långgatan och 
Vallaregatan. 

• Mark som idag är planlagd som Folkpark planläggs istället för 
bostadsändamål med tillhörande nödvändiga funktioner samt viss 
centrumverksamhet i bottenplan. 

• Säkerställa att områdets kulturvärden bevaras samt utvecklas med 
hänsyn och varsamhet.  

• Säkerställa att områden med höga naturvärden bevaras samt utvecklas 
med hänsyn och varsamhet.  

• Säkerställa allmänhetens tillgång till gator och grönområden inom 
området. 

 
Arbetsutskottet beslutade den 25 april 2023 § 21 att överlämna ärendet till 
barn- och utbildningsnämnden utan eget förslag. 
 
Barn och utbildningsförvaltningen framför i skrivelse den 26 april 2023 
synpunkter på planförslaget 
 
Kjell Ivemyr (S) yrkar att förvaltningens skrivelse ska överlämnas till 
kommunstyrelsen. 
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Kjell Ivemyrs (S) 
yrkande 
 
att som sitt yttrande över detaljplan för Folkets park överlämna förvaltningens 
skrivelse den 26 april 2023 till kommunstyrelsen. 
 
_______ 
Exp till:  Kommunstyrelsen 
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BUN § 38 
 
Motion av Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannesson (C) om 
skolskjuts i kommunen – för yttrande Dnr 377/21 
 

Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannesson (C) anför i en motion ” 
Vi har mottagit flera samtal och klagomål på skolskjutsarna i kommunen. Det 
gäller dåligt bemötande, ovårdat språk och hotfullt uppförande av 
busschaufförerna mot barnen, sen delgivning av information gällande ändring 
av skolskjutsar samt förändringar i tid och plats för skolskjuts. Nu har bla 
skolskjutsen ändrats till macken i centrum för vissa barn, vilket blir 
problematiskt och otryggt för mindre barn att gå till och från fritids/skolan. Det 
har även lämnats in klagomål till kommunen gällande detta från barn som bor i 
Säby och Bolunda om allt för långa tider till skolan. Att ändra tiderna är rimligt 
då något barn måste vara sist el först på turen och att förändringar i boenden 
och barnkullar varierar. Men vad är en rimlig tid att skolskjutsen ska ta för att 
komma till och från skolan - dörr till dörr? Enlig skollagen står det att det måste 
bedömas från fall till fall. 

Konsekvensen blir att fler skjutsar sina barn till skolan pga barnens otrygga 
situation och allt för långa skolskjutstider. Det är både miljömässigt 
oförsvarbart och ett underkännande av det upphandlade bussbolaget. Om det 
blir fel, vilket det kan bli vid upphandlingar – måste man kunna rätta till det – 
speciellt för våra barn som är det viktigaste vi har. 

Mot bakgrund av detta yrkar Centerpartiet i Hallstahammar att: 

Vid upphandling av ny skolskjuts ska ett krav vara att det max få ta 40 min från 
dörr till dörr mellan skolan och hemmet, då Hallstahammar är en liten kommun 
till ytan att detta borde vara möjligt. 

Vid upphandling av ny skolskjuts ska en kravställan på ” utbildad personal 
gällande bemötande av barn som resenärer” vara inskrivet gentemot 
upphandlande företag” 

 
Kommunstyrelsen har skickat motionen till barn- och utbildningsförvaltningen 
för yttrande. 
 
Barn- och utbildningsförvaltningen redogör i skrivelse den 19 april 2023 för 
förvaltningens ståndpunkt och föreslår avslutningsvis att i den del avseende ny 
upphandling av skolskjuts ställa krav på att det max få ta 40 min från dörr till 
dörr mellan skolan och hemmet avslå motionen.  
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Forts § 38 
 
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 25 april 2023 § 22 
 
Kommunfullmäktige föreslås besluta 
 
att avslå motionen i den del som avser förslag om att det vid upphandling av ny 
skolskjuts ska vara ett krav att det max få ta 40 min från dörr till dörr mellan 
skolan och hemmet, då det innebär stora ekonomiska påföljder, samt 
 
att ställa sig bakom motionen i den del som avser förslaget att vid upphandling 
av ny skolskjuts ska en kravställan på ”utbildad personal gällande bemötande 
av barn som resenärer” vara inskrivet gentemot upphandlande företag. 
 
 
 
__________ 
Exp till: Kommunstyrelsen  
 Skolchef  
 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Barn- och utbildningsnämnden 2023-05-09 
 

9  
  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  
 
 
BUN § 39 
 
 
Motion av Elisabeth Moser (SD), Sigrid Moser Nyman (SD), Claes 
Gustavsson (-) och Ewa Björklind (-) gällande religionsneutral mat i 
kommunens skolor m m.– för yttrande – för yttrande       Dnr 363/23 
 
Elisabeth Moser (SD), Sigrid Moser Nyman (SD), Claes Gustavsson (-) och 
Ewa Björklind (-) anför i en motion ”Vi har alla hört om att skolresultaten 
ligger på en alldeles för låg nivå på kommunens skolor. Orsakerna till de låga 
betygen i högstadiet kan bero på många olika saker och det ena leder till 
det andra. Om eleverna inte äter ordentligt och får i sig nödvändig energi 
utifrån bra, god och rätt sammansatt mat under dagen så leder det till trötta 
ungdomar som inte orkar koncentrera sig under lektionerna, med stök och 
dåliga resultat som följd. Eleverna måste ha tid att äta lunch i lugn och ro under 
de 2 timmar som matsalen håller öppet. Som läget är nu äter de flesta under den 
första timmen med långa köer som resultat. En del får gå därifrån utan att äta 
för att hinna till nästa lektion. 
 
Med anledning av ovanstående yrkar vi Sverigedemokrater på 
 
-Att: Barn och Utbildningsnämnden tillser att maten som serveras i kommunens 
skolor skall vara konfessionslös 
 
-Att: Barn och Utbildningsnämnden tillser att maten skall innehålla 
näringsriktig och vällagad husmanskost. 
 
-Att: Barn och Utbildningsnämnden verkställer att schemat planeras så att 
klassernas lunch sprids utöver de 2 timmar som matsalen håller öppet.” 
 
Kommunstyrelsen har skickat motionen till barn- och utbildningsnämnden för 
yttrande. 
 
Barn- och utbildningsförvaltningen redogör i skrivelse den 24 april 2023 för 
förvaltningens ståndpunkt och föreslår avslutningsvis att motionen avslås då 
skollagen är tydlig med att barnets bästa är utgångspunkt och utbildningens alla 
verksamheter ska utformas i överensstämmelse med grundläggande 
demokratiska värderingar och de mänskliga rättigheterna som människolivets 
okränkbarhet, individens frihet och integritet. Diskrimineringslagen är tydlig 
med att skolan inte får missgynna eller diskriminera någon elev. Skolan ska 
erbjuda ett fullgott alternativ för matgäster som behöver anpassad mat på grund 
av till exempel religion, annan trosuppfattning eller funktionsnedsättning. 
Vidare framgår det att vad gäller näringsriktig och vällagad husmanskost, samt 
att schemat planeras så att klassernas lunch sprids utöver de två timmar som 
matsalen håller öppet redan är tillgodosedda.  
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Forts § 39 
 
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 25 april 2023 § 23. 
 
Kommunfullmäktige föreslås besluta 
 
att avslå motionen i den del avseende att maten ska vara religionsneutral och i 
övrigt ska motionen vara besvarad med hänvisning till vad som anförs i 
förvaltningens skrivelse den 24 april 2023.  
 
 
___________ 
Exp till: Kommunstyrelsen 
 Skolchef 
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BUN § 40 
 
Utredning om införande av mellanmål i grundskola, så kallad energikick   
Dnr 373/23 
 
I Mål och budget för Hallstahammars kommun 2023–2025 har barn-och 
utbildningsnämnden fått ett uppdrag att utreda och ta fram förslag på hur 
mellanmål, så kallad energikick, skulle kunna användas för att förbättra 
skolresultat och elevers fysiska och psykiska välbefinnande under skoldagen. 
 
Barn- och utbildningsförvaltningen anför i skrivelse den 19 april 2023 bland 
annat att eleverna i Hallstahammars kommun idag serveras näringsriktig 
skollunch som ger god energi och näring. Måltiden har betydelse för hälsan och 
är också en förutsättning för trivsel och lärande. En bra skollunch ger mätta 
elever med goda förutsättningar för att orka vara fokuserade och då blir 
lektionerna också lugnare. I förskolan och i fritidshemmet serveras frukost, 
lunch och ett mellanmål som tillsammans ger 65–70 % av dagsbehovet. För att 
förbättra psykisk och fysiskt välbefinnande så är lärmiljö och undervisning en 
nyckel. Elever som inte når ett lärande har också ett sämre välbefinnande, ett 
samband som väl undersökts i forskning. Utöver undervisningen så har 
Hallstahammars barn- och utbildningsförvaltning en stärkt elevhälsa där 
psykolog finns med i alla elevhälsoteam där det behövs extra kompetens kring 
psykisk välmående och faktorer för att främja detta under skoldagen. Alla 
elever erbjuds också regelbundna hälsobesök med syfte att främja psykisk och 
fysisk hälsa kopplat till livsstilsfaktorer, såsom kost, sömn, fysisk aktivitet och 
nära relationer.  
 
I samtalen hos skolsköterska har det inte framkommit att brist på mellanmål har 
påverkat elevernas välbefinnande. Behovet av energikick har inte framkommit i 
trygghetsenkäter, elevråd eller andra undersökningar.  
   
Att servera ett mellanmål, så kallad energikick, till alla elever i grundskolan 
och grundsärskolan skulle innebära höga kostnader.  
 
Hallstahammars kommun och barn- och utbildningsnämnd står inför stora 
ekonomiska utmaningar med bland annat höjda livsmedelspriser och med 
effektiviseringskrav i förvaltningens verksamheter. Förslaget om ett mellanmål 
ligger inte heller i skolans grunduppdrag. I dagsläget måste vi värna om att 
klara grunduppdraget med de ekonomiska resurser vi har.  
 
Barn- och utbildningsförvaltningen bedömer att det inte är möjligt att göra en 
satsning på mellanmål, sk energikick, i dagsläget och att frågan inte bör utredas 
ytterligare.  
 
 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Barn- och utbildningsnämnden 2023-05-09 
 

12  
  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
 
Forts § 40  
 
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 25 april 2023 § 24. 
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att inte utreda frågan ytterligare om mellanmål, så kallad energikick. 
 
Mot beslutet reserverar sig Elisabeth Erngren (V). 
 
 
___________ 
Exp till: Skolchef 
 
 
 
 
 
 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Barn- och utbildningsnämnden 2023-05-09 
 

13  
  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  
 
 
BUN § 41  
 
Startbesked för inventarier till Näslundskolan - hemställan till 
kommunstyrelsen    Dnr 382/23 
 
Barn- och utbildningsförvaltningen anför i skrivelse den 24 april 2023 att 2018 
fattades ett inriktningsbeslut om en ny- och ombyggnation av Näslundskolan. 
Verksamheten vid Näslundskolan flyttades successivt till andra lokaler efter att 
en utredning av inomhusluften genomförts och det visade sig finnas brister. Det 
är fortfarande en viss osäkerhet gällande när skolan kommer att vara helt klar 
för inflytt och när detta kommer att ske utifrån praktiska faktorer. 
 
Förvaltningens ståndpunkt är att när skolan står klar för inflytt måste den vara 
utrustad med den inredning som krävs för att bedriva skolverksamhet. På grund 
av befarat långa leveranstider för vissa inventarier bör beställningar och inköp 
som är planerade påbörjas under tidig höst 2023. Inköp som behöver göras 
består bland annat av elevskåp, bord, stolar, hyllor samt utrustning till lärosalar 
för hemkunskap, slöjd och matsal. Näslund som under tiden för byggnationen 
bedrivit sin verksamhet i tidigare Fredhemsskolans lokaler kommer att ta med 
de inventarier som fortfarande är funktionsdugliga och ändamålsenliga. Dock 
är en stor del av skolans tidigare inventarier sedan skolan byggdes och i stort 
behov av att bytas ut. Den nya skolan är också beräknad för fler elever och 
behöver därav kompletteras. Skolan måste också investera i IT-miljö som är 
anpassad efter nutidens behov och krav på att bedriva modern och anpassad 
undervisning. 
 
I nuvarande investeringsbudget finns 4,5 Mkr avsatt för inköp till nya 
inventarier för Näslundsskolan. 
 
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 25 april 2023 § 25. 
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att hemställa hos kommunstyrelsen om starttillstånd om 4,5 miljoner kronor 
från investeringsbudgeten 2023 för ”Inventarier Näslundskolan”,  
 
att hemställa hos kommunstyrelsen att barn- och utbildningsnämnden 
kompenseras för nettokostnadsökningen med 354 000 kronor per år, samt 
 
att en slutredovisning av projektet ska ske inom två månader efter projektets 
slutdatum enligt investeringsmallen.  
 
___________ 
Exp till: Kommunstyrelsen 
 Controller 
 Skolchef 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Barn- och utbildningsnämnden 2023-05-09 
 

14  
  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  
 
 
BUN § 42  
 
Fastställande av interkommunal ersättning samt grundbelopp för 
gymnasieelev år 2023    Dnr 144/23 
 
Hallstahammars kommun bedriver från och med läsåret 2014/2015 inte längre 
någon gymnasieskola. Med anledning av detta behöver även underlaget för 
fastställande av bidragsbelopp för gymnasieelev att justeras. 
 
Hallstahammars kommun har avseende gymnasieutbildning ingått 
samverkansavtal med Västerås stad. Avtalet ger elever som är folkbokförda i 
Hallstahammars kommun rätt att tas emot som förstahandssökande till samtliga 
nationella program och särskilda varianter inom samverkansområdets 
kommunala gymnasieskolor. Detta medför att det är Västerås stads prislista, 
som ligger till grund för beslutet. 
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutade den 14 mars 2023 § 19 att fastställa 
bidragsbelopp för gymnasieelev 2023. Efter det har Västerås stad ändrat i sina 
prislistor på ett antal program varpå barn- och utbildningsnämnden måste fatta 
ett nytt beslut gällande interkommunal ersättning för gymnasieelev 2023. 
 
Arbetsutskottet har inte behandlat ärendet.  
 
Kjell Ivemyr (S) yrkar att förslag till bidragsbelopp för gymnasieelev 2023 
fastställs. 
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Kejll Ivemyrs (S) 
yrkande 
 
att i och med upphävande av sitt beslut den 14 mars 2023 § 19 fastställa 
bidragsbelopp för gymnasieelev 2023 i enlighet med en till ärendet hörande 
bilaga. 
 
 
_______ 
Exp till:  Skolchef 
              Controller 
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BUN § 43 
 
Tillsättande av dataskyddsombud för barn- och utbildningsnämnden fr o 
m den 1 juni 2023 t o m den 30 juni 2024     Dnr 80/23 
 
Den 25 maj 2018 börjar EU:s dataskyddsförordning (GDPR) tillämpas. Data-
skyddsförordningen är direkt tillämplig vilket innebär att den kommer att gälla 
som lag i Sverige och ersätta personuppgiftslagen. Dataskyddsförordningen 
kommer även att kompletteras med nationella lagar. Barn- och utbildnings-
nämnden är personuppgiftsansvarig för de personuppgifter som behandlas inom 
nämndens verksamhet. Enligt artikel 37 dataskyddsförordningen ska varje per-
sonuppgiftsansvarig styrelse eller nämnd utnämna ett dataskyddsombud. Data-
skyddsombudet ska utses på grundval av yrkesmässiga kvalifikationer och ska 
ha förmåga att fullgöra de uppgifter som dataskyddsombudet har enligt förord-
ningen.  
 
Hallstahammars kommun har tecknat avtal med Xeeda AB i form av konsult-
stöd av dataskyddsombud. I uppdraget ingår även att vara kommunens kontakt-
person externt avseende frågor som rör dataskydd. Omfattningen bedöms vara 
20 %.  
 
Xeeda AB kommer fortsatt att bistå Hallstahammars kommun med konsultstöd 
och föreslår nu att XX utses till dataskyddsombud från och med den 1 juni 
2023.  
 
I uppdraget som dataskyddsombud rapporterar hon direkt till kommunlednings-
gruppen i Hallstahammars kommun. 
 
Arbetsutskottet har inte behandlat ärendet. 
 
Kjell Ivemyr (S) yrkar att XX, Xeeda ska utses till nytt dataskyddsombud. 
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Kjell Ivemyrs (S) 
yrkande 
 
att från och med 1 juni 2023 till och med 30 juni 2024 utse XX, Xeeda AB till 
dataskyddsombud för de verksamheter som barn- och utbildningsnämnden 
ansvarar för, samt 
 
att för sin del ställa sig bakom att kostnaden om 20 % av dataskyddsombudets 
uppdrag kommer att fördelas mellan samtliga nämnder utifrån fördelnings-
nyckel som fastställs av kommunledningsgruppen. 
 
_______ 
Exp till:  Xedda AB 
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BUN § 44 
 
Anmälningar 
 
Följande anmälningar noteras: 
 
 allmänna ärenden/handlingar enligt anmälningsbilaga daterad 2023-05-09 
 delegationsbeslut enligt anmälningsbilaga daterad 2023-05-09 
 Arbetsutskottets protokoll 2023-04-25 
 
 
Anmälningarna föranleder inget beslut. 
 
I anslutning till anmälningarna informerar skolchef Anna Landehag att hon 
kommer att gå i pension under juni månad. Hon summerar sin tid som skolchef 
och tackar nämnden för gott samarbete.  

 


